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 Sekretær 
 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste 

 
1. Det er ønskelig at presentasjoner fra møtet kan sendes ut sammen med 

protokollen. 
2. Ny protokollmal prøves ut til neste møte, så drøfter rådet vektingen referat – 

vedtaksbalansen i protokollene.  
3. Saksliste og innkalling godkjennes. 

 
Godkjenning av protokoll 

1. Per Christian Kofstad var forrige møte i stedet for Jorulf.  
2. I forrige møte godkjente fellesrådet en protokoll fra et tidligere møte. Rett dato 

på denne protokollen skal være 30. juni. 
3. Protokollen godkjennes 

 
Saker til behandling 

52/22 Søknad om driftsstøtte til OA KFUK-KFUM 2023 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 08.12.2022 52/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Kirkelig fellesråd i Bærum innvilger søknaden til KFUK-KFUM med kr. 175 000. 
 
Møtebehandling 

KFUK-KFUM sendte et nytt skriftlig innspill til saken 7. desember og dette legges til 
saksgrunnlaget. 
 
Kirkelig fellesråd i Bærum er i en mer krevende økonomisk situasjon og det er derfor 
fremmet forslag om å redusere tilskuddet til KFUK-KFUM. Etter vinteren 2023 har FR 
en bedre oversikt over eget energiforbruk og ditto egne ressurser. Det åpnes derfor 
for at KFUK-KFUM sender en ny søknad når Q1-tallene er klare for rådet. 
 
Menighetene i Bærum har et nært samarbeid med KFUK-KFUM, spesielt innen 
ledertrening. Det er i hovedsak kompetansen i 13-20 tiltaket og KFUK-KFUM som 
menighetene støtter seg på utenfor egen menighet og oppleves som en viktig 
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samarbeidspartner for menighetene.  
 
KFUK-KFUM er invitert til et møte med forvaltere i januar for videre dialog om 
hvordan vi kan best finne gode samarbeidsformer. 
 
Vedtak  

Kirkelig fellesråd i Bærum innvilger søknaden til KFUK-KFUM med kr. 200.000 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
53/22 Budsjett KfiB 2023 - des. 22 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 08.12.2022 53/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Budsjett 2023 samt investeringsbudsjett 2023 er sendt ut med sakspapirene. 
Budsjett 2023, samt investeringsbudsjett 2023 tas til etterretning. 
 
Møtebehandling 

Arnulf Myklebust orienterte om budsjettbehandlingen i Bærum kommune. Kirken har 
kommet godt ut av denne budsjettprosessen med ekstra midler til både Haslum 
menighetshus (33 mill) og til Jar kirke (16,3 mill). Det er også bevilget ekstra midler til 
Kirkelig fellesråd i Bærum når Haslum krematorium stenges våren 2023 med et 
ekstra tilskudd på kr 200 000 da flere begravelser vil bli lagt til kirkene og vil medføre 
ekstra utgifter. Fellesrådet har også fått en tilleggsbevilgning til 13-20 på kr 500 000 i 
fire år fremover, til sammen 2 millioner kr.  
 
Kommunens lesning av medlemstallet til DnK i Bærum går ned og kommunen 
argumenterer at dette vil medføre en reduksjon i overføringer til Kirken fremover. 
 
KfiB har i dag en strømavtale gjennom KNIF med 50% fast pris på strøm. Bindingstid 
på en måned, det gjør at vi pr. dags dato ligger godt under dagens spotpris. 
 
Flere menigheter har midler i fond. På sikt kan det være en mulig med samarbeid 
med menighetene om investeringer på bygg. Fellesrådet vil måtte prioritere de mest 
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nødvendige tiltakene på byggene, mens menighetene ev kan bidra økonomisk til 
gode tiltak som går utover dette, slik som estetiske eller spesielle tilpasninger lokalt. 
 
 
Vedtak  

Budsjett 2023 og investeringsbudsjett 2023 vedtas. 

[Lagre vedtak]  

 

 
54/22 Strategi og virksomhetsplaner 2023 og fremover - skisse 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 08.12.2022 54/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Med de innspillene som fremkom under møtet, ber Fellesrådet kirkevergen jobbe 
videre med planene. 
 
Møtebehandling 

Strategien ble presentert på møtet og foreligger ikke som sakspapir. Hovedgrepene 
gjengis derfor her: 
 
Kirken i Bærum har i dag mange ansatte og budsjettene er prøvet. Skal kirken 
opprettholde dagens aktivitetsnivå, må vi legge til rette for en kultur der ansatte i 
enda større grad er personer som tilrettelegger mer for at frivillige kan drive tiltak, og 
ansatte kan i fremtiden ikke lenger også være arrangementsansvarlig, - på sikt vil det 
ikke være nok ansatte til også dette. Ansattes oppgaver ved ulike arrangementer bør 
ideelt sett være å se de frivillige, ikke selv ha et hovedansvar for gjennomføring og 
praktiske oppgaver. En slik prioritering like mye en kultur som en strategi, og å 
implementere en kultur kan ta flere år. 
 
For å nå ut som kirke og skape gode lokalsamfunn må ansatte har større fokus på å 
dyktiggjøre frivillige til oppgaver. Systematisk opplæring av frivillige er noe kirken til 
nå har hatt lite fokus på, og det må endres. I tiden fremover må nye 
opplæringsplattformer og kompetanse ervervet gjennom covid-tiden må utnyttes 
bedre. 
 
Kirken har en særstilling i samfunnet, kirken har både arealer og økonomi som vi må 
gjøre oss fortjent til. Kirken må derfor levere gode tjenester og være til beste for 
lokalsamfunnet. 
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Kirken har en stor bygningsmasse, flere av byggene er gamle og krever mye 
vedlikehold. At byggene fungerer og er enkle å bruke for både egne brukere og 
andre, er viktig. Bygg og eiendom må derfor vedlikeholdes godt så de også kan 
brukes fullt ut. 
 
Hovedgrepene i ny ressursstrategi er for det første å frigjøre frivillighetskrefter lokalt 
og satse på systematisk opplæring, for det andre, fokusere på gode lokalsamfunn og 
være relevant som kirke. For det tredje, sikre at vi har gode og tjenlig bygg. 
 
Grepene ovenfor er først og fremst et svar på hvordan fellesrådet skal møte dagens 
og morgendagens ressurssituasjon, det skal i prinsippet ikke være i konflikt med 
kirkens sentrale strategi eller rådenes egne strategier. 
 
Ansatte involveres i arbeidet med utarbeiding av plan hvordan målene kan 
konkretiseres. 
 
Innspill: 
Kirken i Bærum må ha fokus på kjerneoppgaver og bidra til kirkens utvikling og sikre 
et godt omdømme. 
Dette vil ta tid og det er viktig at frivillige og ansatte er med på prosessen. 
Det vil være viktig å ha god dialog med menighetsrådene. 
Mange menigheter har få frivillige, andre har flere, rekruttering og 
kompetansebygging om frivillighet vil være viktig, både blant ansatte og frivillige. 
 
 
Vedtak  

Med de innspillene som fremkom under møtet, ber Fellesrådet kirkeverge og prost 
jobbe videre med planene.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
55/22 Energirapportering KfiB pr des 22 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 08.12.2022 55/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
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Fortsatt sterkt fokus i alle ledd på energisparetiltak er sentralt. 
Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
 
Møtebehandling 

Energirapporten er sendt ut med innkallingen. De iverksatte tiltakene virker godt flere 
steder. Strømforbruket er redusert med 30% i oktober. Vi vil fortsette å rapportere på 
effekten av tiltak. 
 
I budsjettet er det tatt inn tiltak inn mot energiøkonomisering. 
 
Menighetene ønsker bistand til oppfølging av tiltak på bygg som menigheten ev skal 
finansiere. 
 
Vedtak  

1. Fellesrådet tar orienteringen til etterretning. 
 
 

2. Fortsatt sterkt fokus i alle ledd på energisparetiltak er sentralt. 
 

3. Trinn 1 i den vedtatte energisparingsplan iverksettes fra 27.desember. 
Kirkeverge og prost følger opp planene utarbeidet i menighetene og bistår i 
prioriteringer. Fokuset skal være strømreduserende tiltak som gir tilstrekkelig 
effekt. 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
56/22 Kirkevalg 2023 - orientering til FR pr desember 22 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 08.12.2022 56/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar valginformasjonen til etterretning 
 
Møtebehandling 
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Det er viktig at menighetsrådene er kjent med at dersom man ønsker å redusere 
antall medlemmer i menighetsrådet må det holdes et menighetsmøte før 14. mars 
2023. 
 
Vedtak  

Fellesrådet tar valginformasjonen til etterretning 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

 
57/22 Kirkevergens orienteringssaker 8. des 2022 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 08.12.2022 57/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Fellesrådet tar sakene til orientering 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådene ønsker en gjennomgang av de administrative ressursene og 
hvordan fellesrådet best bruker ressursene. Kirkevergen inviteres til 
menighetsrådslederforum over nyttår. 
 
Vedtak  

Fellesrådet tar sakene til orientering 
 

[Lagre vedtak]  

 

 
58/22 valg av leder og nestleder FR-KfiB 2022 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 08.12.2022 58/22 
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Forslag til vedtak 
 
… velges til leder av kirkelig fellesråd i Bærum for perioden 2022-23.   
… velges til nestleder av kirkelig fellesråd i Bærum for perioden 2022-23.   
 
Møtebehandling 

Valgkomiteen sendte på forhånd ut egen innstilling, der Berit Kristiansen og Steinar Sannes 
var innstilt henholdsvis som leder og nestleder. 
 
Vedtak  

Berit Kristiansen velges til leder av kirkelig fellesråd i Bærum for perioden 2022-23.   
Steinar Sannes velges til nestleder av kirkelig fellesråd i Bærum for perioden 2022-23.   
 

[Lagre vedtak]  

 

 
59/22 Eventueltsaker Bærum FR 6. des 22 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kirkelig fellesråd i Bærum 08.12.2022 59/22 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
… 
 
Møtebehandling 

a) Prostens orientering blir fast post på sakslisten til FR møtene fremover. 
 

b) Status på gjennomgang av sekretærordningen 
a. Indirekte jobbes det med, men det er ikke nedsatt noen 

menighetsrådsrepresentant. KV ønsker dialog med 
menighetsrådslederene 
 

c) Status på budsjettbehandlingen i Bærum Kommune  
a. Haslum kapell – har ikke sendt søknad om støtte til Fellesrådet. 

Organisasjonen har fått kr. 50 000 i 2020 og 2021, og de hadde i 2021. 
Styret leder etter flere møter. Kirkevergen følger opp og ser hva status 
  

d) Møteplan diskuteres i neste møte. 
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Vedtak  

… 
 

[Lagre vedtak]  


